
Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 13.8.2015 

 

 

Otázky poslancov  

Diskusia 

p.  Zoltán Beke 

Požiadal o opravu mena z Konc na Koncz – primátora mesta Szerencs – v uznesení MZ číslo 

155/2015.  

Odpoveď : Šujanská Helena  

Uznesenie bolo opravené.  

 

p. Ľudovít Kossuth 

Urgoval odpoveď na svoju otázku, predloženú na predchádzajúcom zasadnutí mestského 

zastupiteľstva, týkajúcu sa riešenia príjazdu zo štátnej cesty I/67 do priemyselného parku. 

Prehlásil, že situácia je neúnosná na terajšej komunikácii.  

Odpoveď : Ing. Ferenc Porubán, Ing. Miroslav Tomášik 

Dopravný projektant po rokovaní s dotknutými orgánmi navrhol dva varianty riešenia. 

Mesto podľa finančných možností má vyhodnotiť návrhy a vybrať variant, na ktorý bude 

vypracovaný projekt.  

 

Upozornil na to, že na Rožňavskej Bani, nad smetiskom sa tvoria obydlia  /montujú bunky,  

pristavujú maringotky/. Zrejme sa prenajímajú. Otázne je vlastníctvo pozemku.  

Požiadal mestskú políciu, aby vykonala kontrolu a prijala opatrenia.  

Odpoveď : Ing. Robert Hanuštiak  

Mestská polícia preverí vzniknutú situáciu a v rámci zákonných možností v súčinnosti 

s príslušným odborom MsÚ príjme adekvátne opatrenia.  

 

 Pán primátor poznamenal, že podnet týkajúci sa Rožňavskej Bane už mohol byť 

predložený mestskej polícii, takéto problémy promptne rieši aj zo severnej časti mesta.  

Problém zaťaženia komunikácie na Rožňavskej Bani, v m.č. Nadabula je dôsledkom zlého 

rozhodovania poslancov v predchádzajúcom volebnom období.  Terajšie zastupiteľstvo 

problém musí riešiť  a hľadať finančné krytie.  

Písomná odpoveď bude p. Kossuthovi daná.  

 
 


